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ظرف 3 سال آینده هیچ معبر خاکی در محلات هدف بازآفرینی کشور وجود نخواهد داشت
معاون وزیر راه و شهرسازی در ستاد بازآفرینی شهری گلستان:

مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: بیش از هزار و ۳۰۰ 
کیلومتر از معابر خاکی بافت های فرسوده کشور آسفالت شده و چنانچه 
با همین روند پیش برویم ظرف ســه ســال آینده هیچ معبر خاکی در 
محلات هدف بازآفرینی کشور وجود نخواهد داشت.دومین جلسه ستاد 
بازآفرینی گلســتان با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
شرکت بازآفرینی شهری ایران برگزار شد. دکتر محمد آئینی در حاشیه 
این جلسه اظهار کرد: در سطح کشور ۱۵۰ هزار واحد مسکونی فرسوده 

شناســایی شــده که وضعیت ایمنی ناپایداری دارند.معاون وزیر راه و 
شهرسازی گلســتان ادامه داد: با توجه به این مقدار بنای فرسوده، هر 
اســتان موظف است طی یک سال سه هزار واحد مسکونی فرسوده را 
بازســازی کند.وی افزود: همچنین ۵۴ هزار واحد مسکونی ناپایدار در 
استان گلســتان وجود داشــته که با این تعداد بنا، تسریع در بازسازی 
مسکن ها ضرورت می یابد.دکتر آئینی همچنین تصریح کرد: استفاده 
از ظرفیت مشــارکت های مردمی می تواند موانع موجود در حوزه خانه 

های فرســوده را رفع کند.معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: در این 
راستا باید مردم را ترغیب به استفاده از بسته های جامع تشویقی برای 
سرمایه گذاری کنیم.وی افزود: در این بسته های تشویقی به سازندگان 
تا ۵۰ درصد عوارض نوسازی و تراکم تخفیف داده می شود.مدیرعامل 
شــرکت بازآفرینی شــهری ایران در ادامه اظهار کرد: شهرداری ها نیز 
موظفند تا عوارض نوسازی را تا ۱۰۰ درصد به مالکان خانه ها تخفیف 

داده و معادل آن را از دولت دریافت کنند.

شهرستان
اخبار کوتاه 

شهردار کرج گفت: اســتراتژی ما باید با رویکرد 
جهاد تبیین باشد تا راهگشای بسیاری از مشکلات 
باشــیم و بتوانیم فرهنگ شهادت را به درستی و با 

روشنگری انتقال دهیم.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز؛ مهرداد کیانی 
در جلسه ای که به منظور تشکیل هیئت اندیشه ورز 
با حضــور نماینده دانــش آموزان مناطق شــهر 
کرج جهت برگزاری یادواره »شــهدای دبیرستان 
شهیدستان کرج« برگزار شد، اظهار کرد: بسیاری 
از مشکلات جامعه نتیجه فاصله گرفتن از فرهنگ 

شهادت است.
شهردار کرج  گفت: برای شهدا و شهادت ادبیات 
زیبایی را می توان به کاربرد و سخن ســرایی کرد 
ولی ماندگاری این ســخنان و تاثیر آن در جوانان 

موضوعی است که باید مدنظر گرفت.
کیانــی بیان کرد: بنده توفیق این را داشــتم که 
در خانواده شــهید پرور به دنیا آمده  و بزرگ شدم 
و شــاهد رفتار، تفکرات و ســکنات آن ها بوده ام 
و توفیــق این را داشــتم در مقطعــی از عمرم در 
خصوص شــهدا مستندســازی کنم و با دیدار از 
خانواده ای معظم شــهدا، نظرات، خاطرات و نکات 
برجســته در خصوص شهدا را جمع آوری و ثبت و 

ضبط کنم.
وی بابیان اینکه شــهدا با نثار جان خود، امنیت 
و استقلال را به ما هدیه دادند، گفت: باید روش 

زندگی شهدا را الگوی زندگی خود قرار دهیم تا 
بتوانیم در مسیر درست گام برداریم.

شــهردار کرج افزود: شهدا افرادی بودند که  از 
همه چیز خود گذشــتند تا ایــن نظام و انقلاب 

باقــی بماند و امروز این ارزش هــا و نظام مانند 
گوهری ارزشــمند دست ماســت که باید برای 

حفظ آن کوشا باشیم.
کیانــی تأکیــد کرد: این شــهدا بودنــد که از 

آرزوهای خــود گذشــتند و در راه حفظ نظام و 
ارزش های آن خون هایشان را هدیه کردند پس 
وظیفه ما اســت که امروز در خدمت نظام باشیم 

و از آن حمایت و حفاظت کنیم.

وی گفــت: علی رغم اینکه امــروز در تنگنای 
سیاســی و اجتماعــی و فرهنگی هســتیم ولی 
گوهرهایی دســت ما اســت که با تاسی از راه 
شهدا و فرهنگ ایثار و شهادت، پشتوانه انقلاب 
هســتند و همواره هراسی را در دل دشمن ایجاد 

می کنند.
وی با اشــاره به تأکید رهبــر معظم انقلاب به 
جهــاد تبیین گفت: بــدون تردید جهــاد تبیین 
یکی از نیازهای اساســی جامعه امروز است لذا 
باید اســتراتژی ما باید با رویکــرد جهاد تبیین 
باشیم  از مشکلات  تا راهگشای بســیاری  باشد 
و بتوانیم فرهنگ شهید و شهادت را به درستی و 

انتقال دهیم. با روشنگری 
گفتنی است در این نشست که به منظور تشکیل 
هیئت اندیشــه ورز با حضور دانش آموزان برگزار 
شــد، این عزیزان به عنوان سفیران شهدا حضور 
و نکته نظــرات خود را در خصــوص برگزاری 

هرچه بهتر این یادواره بیان کردند.
شــایان ذکر اســت در این جلســه ســلیمان 
رســتمیان مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثار گران 
اســتان البرز، رحمت اله نژاد فلاح مدیر ناحیه ۳ 
آموزش و پرورش کرج، علیرضا ســعیدی رئیس 
کمیسیون فرهنگی شــورای اسلامی شهر کرج 
، برزو کلانتری مدیر امور ایثارگران شــهرداری 

داشتند. کرج حضور 

 پایداری توزیع سوخت گازمایع 
در منطقه آبادان

امتیاز- ســیده زینب رمضانی- مهندس محمد بنی 
سعید مدیر شــرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه نفتی 
آبادان گفت با توجه به افزایش مصرف سوخت گاز طبیعی در 
فصل ســرما در اغلب نقاط کشور، توزیع سوخت گاز مایع، از 
مبدأ تاسیسات گاز مایع آبادان به مقصد استان های همجوار 
و برخی از اســتان های دیگر بصورت بی وقفه و مستمر در 
حال انجام است.مهندس محمد بنی سعید مدیر شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقــه آبادان تصریح کرد: علی 
رغم ورود موج سرما از هفته پیش به منطقه و پایداری آن تا 
روزهای آتی، هیچگونه خللی در راســتای تامین سوخت گاز 
مایع ، وجود نخواهد داشت.وی خاطرنشان کرد: سوخت گاز 
مایع، مصارف خانگی و صنفی دارد و در مواقعی که افت فشار 
گازطبیعی در شــهرها بیش از پیش محسوس می شود، می 
توان آن را به عنوان سوخت جایگزین در اختیار خانوارها قرار 
داد.گفتنی است ، یکی از چالش های پیش رو در فصل سرما 
افت فشار گازطبیعی به علت تغییرات جوی و افزایش مصرف 
آن در بخش خانگی اســت، لذا  شرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی منطقه آبادان،تمامی تمهیدات لازم را جهت رفاه 

حال هموطنان اتخاذ نموده است.

به مناسبت روز حمل و نقل صورت می گیرد:

 برگزاری میز خدمت مدیران کل 
راه و شهرسازی در مصلی تبریز

امتیاز/ ســمیه امینی - همزمان بــا  روز حمل و نقل 
میز خدمت باحضور  مدیرکل و معاونین وجمعی از روســای 
ادارات ستادی اداره کل راه وشهرسازی آذربایجانشرقی پیش 
از نماز عبادی سیاســی روز جمعه  در مصلــی تبریز برگزار 
شــد.هدف از برگزاری میــز خدمت کمــک به کاهش 
مشــکلات مردم، ارتباط مســتقیم مسئولان و دسترسی 
بی واســطه مردم با آنها و پاســخگویی مدیران بوده که 
از این طریق مردم می توانند به راحتی مشــکلات خود 
را با مدیران و مســئولان در میان گذاشته و پاسخ خود 
را دریافت کنند. در ادامه این مراســم دکتر بخشــی زاده 
مدیرکل راه وشهرسازی استان  در حاشیه میز خدمت اظهار 
داشــت؛ دولت با شــعار دولت مردمی و کرامت وارد میدان 
شــده ما مدیران موظف هســتیم  در بین مردم حضور یافته 
و مشــکلات آنان را مرتفع نماییم. در پایان مراسم مسئولین 
مربوطه  به همراه مردم به خطبه های نماز دشــمن شــکن 
جمعه حضور یافته و  نماز عبادی سیاســی آن که به امامت 
حجة الاسلام والمســلین  دکتر آل هاشم  امام جمعه  شهر 

تبریز برگزار گردید، شرکت نمودند.

اصلاح الگوي مصرف آب در جامعه 
نیازمند بازتولید فرهنگي در این امر است

مدیر دفتر روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي 
رویکردهاي فرهنگي جامعه را مبتني بر اصل سازگاري با کم 
آبي توصیف کرد و همــکاري ویژه ي آموزش و پرورش در 
اصــلاح رویه ي کنوني در مصرف آب را از جمله مهم ترین 
عوامل تاثیر گذار در جامعه دانست. به گزارش روابط عمومي 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي آزاده کرمي مدیر دفتر 
روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي با اشاره 
به برگزاري جلســات مشــترك با مدیران مدارس استان که 
با همکاري اداره کل و آموزش و پرورش اســتان و معاونت 
خدمات مشــترکین این شرکت در راستاي تبیین تعرفه هاي 
آب ها در اماکن آموزشــي و الگــوي صحیح مصرف آب در 
مدارس در حال برگزاري است اظهار داشت: حفاظت از منابع 
آب و استفاده درســت و بهینه از آن سال هاست آغاز شده و 
آنچه در اصلاح الگوي مصرف و دستیابي به فرهنگ مصرف 
بهینه در کشــور اهمیت دارد تبیین اســتراتژي و تعیین خط 
مشي اســت و لازمه دســتیابي به این مهم حرکتي حساب 
شده و عمیق از سوي دستگاه هاي متولي و نگاه فراسازماني 
به این امر مي باشــد. وي با اشاره به جایگاه ویژه آموزش و 
پــرورش در رابطه با آموزش مدیریت صحیح مصرف آب در 
بیــن دانش آموزان عنوان کرد:  دانش آموزان جایگاه ویژه اي 
در امر آموزش پذیري دارند چرا که از یک سو دانش آموزان 
تاثیر پذیري بالایي دارند و از ســوي دیگر مي توانند بر روي 
افراد دیگر خانواده و همســالان تاثیرگذار باشــند. از این رو 
آموزش و پرورش با اســتفاده از محتواي آموزشــي متنوع و 
بکارگیري روش هــاي مختلفي از جمله بازدیدهاي میداني، 
برگزاري همایش ها، مسابقات  و ... میتواند نقش بسزایي در 
ایجاد فرهنگ صحیح مصرف آب در بین دانش آموزان داشته 
باشد. مدیر دفتر روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزي بر ضرورت آموزش و فرهنگ ســازي مصرف بهینه 
آب تاکید و از امضاي تفاهم نامه همکاري این شرکت با اداره 
کل آموزش و پرورش استان مرکزي در برگزاري برنامه هاي 

آموزشي، ترویجي و فرهنگي خبر داد.

نمایشگاه مشاغل خانگی بوشهر 
از4لغایت 9  دیماه برگزار خواهد شد 

مدیرکل صنعت، معدن و  تجارت اســتان بوشهر از برگزاری  
نمایشگاه مشاغل خانگی در تاریخ ۴ لغایت 9  دیماه سالجاری 
در محل نمایشــگاه بین المللی اســتان بوشــهرخبرداد . به 
گزارش روابط عمومی اداره کل صنعت،معدن و تجارت استان 
بوشــهر؛ مهدی  صفوی افزود : این نمایشگاه مشاغل خانگی 
با همکاری اداره کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی اســتان شامل 
فرش، گلیم ،گبه ، پوشــاك و ســایر صنایع دستی در  دیماه 
سالجاری برگزارخواهد شد.صفوی با اشاره به توسعه کسب و 
کار و اشتغال در استان عنوان کرد : تمامی کارآفرینان و فعالان 
مشاغل خانگی به ویژه بافندگان فرش دستباف درخواست می 
شــود از این ظرفیت به منظور معرفی قابلیت ها و توانمندی 
بخــش مربوطه بهره مندی مطلــوب نمایند. مدیرکل صمت 
استان بوشهر با اشاره به هماهنگی به عمل آمده برای حضور 
رایگان بخش مشاغل خانگی استان درنمایشگاه مذکور تاکید 
کرد : متقاضیان مــی توانند جهت ثبت نام به اتاق 2۵۵ واحد 

مشاغل خانگی اداره کل صمت استان مراجعه نمایند

شهردار کرج؛

جهاد تبیین راهگشای بسیاری از مشکلات امروز است

جلســه افتتاحیه کارگاه خودارزیابی بر اســاس مدل تعالی سازمانی در شــرکت برق منطقه ای 
خوزســتان با حضور مدیرعامل، معاونان و مدیران این شــرکت و مشاور پروژه برگزار شد.مسعود 
ابراهیمی جمارانی مشاور این پروژه در این نشست گفت: برای اجرایی شدن این پروژه لازم است 
که همه افراد درگیر این کارگاه خودارزیابی، با مفاهیم، مبانی و معیارهای الگوی تعالی ســازمانی 
آشــنا و پس از آن کارگروه های مربوطه تشــکیل شــوند.وی افزود: پس از تشکیل کارگروه ها، 
کارکردهای ســازمان مبتنی بر معیارهای مــدل ارزیابی و نقاط قــوت و زمینه های قابل بهبود 
شناســایی و برای رفع نقاط قابل بهبود و تقویت و نگهداشت نقاط قوت، پیشنهادهای لازم ارائه 
می شــود. مشــاور پروژه کارگاه خودارزیابی بر اساس الگوی تعالی ســازمانی با بیان اینکه هدف 
نهایی این پروژه افزایش بهره وری در شرکت است بیان کرد: نتیجه و خروجی این پروژه فهرستی 
از برنامه ها و اقدام های بهبود اولویت بندی شــده است.محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان نیز در این نشست با اشاره به نقش این کارگاه در افزایش راندمان و بهره وری 
شــرکت بر تشکیل کارگاه های خود ارزیابی در بخش های مختلف شرکت و تعامل درون سازمانی 
برای به نتیجه رســیدن این پروژه تاکید کرد.متولی برگزاری کارگاه خودارزیابی بر اساس الگوی 
تعالی ســازمانی با حضور مشــاور پروژه در یک بازه زمانی ســه ماهه، حوزه منابع انسانی ـ دفتر 
مدیریت اســتراتژیک و بهره وری است. بر اســاس این گزارش، یکی از ضوابط شرکت توانیر این 
است که شرکت های زیرمجموعه تابعه هر 2 سال یکبار بر اساس مدل تعالی سازمانی خود را مورد 
ارزیابی قرار دهند و این جلسه و شروع فرایند خودارزیابی در شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز 

در همین راستا برنامه ریزی و اجرایی شده است.

دکتر عاطف راد مدیر کل بیمه ســلامت گیلان گفت: به استناد 
بند ن تبصره ۱۷ قانون برنامه بودجه ۱۴۰۱ صندوق بیماری های 
خاص و صعب العلاج برای اولین بار تشــکیل شــده است که در 
این راستا عمق بخشی پوشش بیمه ای با ایجاد صندوق بیماران 
خاص وصعب العلاج تحقق یافت .دکتر عاطف راد مدیر کل بیمه 
سلامت گیلان گفت: به اســتناد بند ن تبصره ۱۷ قانون برنامه 
بودجه ۱۴۰۱ صندوق بیماری هــای خاص و صعب العلاج برای 
اولین بار تشکیل شده اســت ودر این راستا دراستان گیلان نیز 
کارگروه استانی تشکیل تا برای پیشبرد کار و برنامه های صندوق 
بیماری های خــاص و صعب العلاج فعالیــت کند.عاطف راد در 
توضیح گروه  بیماری های تحت پوشش در صندوق بیماری های 
خاص و صعب العلاج، بیان کرد: بیماری های تالاسمی، هموفیلی،  
ام اس،  دیالیــز صفاقــی،  دیالیز خونی، بیماری هــای موکوپلی 
ســاکاریدوز، بیماری  بال پروانــه ای، اس ام ای تیپ یک و دو و 
سه،  بیماری ســی اف، اوتیسم، گروه سرطان ها با تمام طیف ها، 
بیماری های قلبی و عروقی، پیوند سلول های بنیادی و خون ساز، 
پیوند کلیه، پیوند کبد، پیوند قلب و پانکراس، پیوند روده و پیوند 
ریه، بیماری های مزمن روانی، صرع مقاوم به درمان،  پارکینسون 
و آســیب های شنوایی شــدید شــامل بیماری هایی هستند که 
در مرحله اول تعریف شــدند که خدمت رســانی برای آنها ذیل 
صندوق بیماری هــای خاص و صعب العــلاج در مرحله اول به 

صورت تدریجی درحال انجام است.مدیر کل بیمه سلامت خاطر 
نشــان کرد، برای هر کدام از این بیماری ها یک بســته خدمتی 
تعریف شــده است که شامل خدمات ویزیت،  دارو، پاراکلینیک و 
توانبخشــی است. این خدمات هم در بخش های دولتی و هم در 
بخش های خصوصی به تدریج ارائه می شود. وی افزود: پرداخت 
هزینه های این بیماران از مسیر ســامانه های الکترونیکی است 
بــه طوری که در حال حاضر بســته خدمتی 9 نــوع بیماری در 
ســامانه های الکترونیکی تعریف شده و 2۷ بیماری ذکر شده در 
دست اقدام اســت که نهایتاً ۴۴ نوع بیماری در سامانه ها تعریف 

خواهد شد.

مدیرکل راه و شهرســازی گلستان در ســتاد بازآفرینی شهری 
استان گفت: ۱۸ درصد از بافت شهری گلستان فرسوده است که 
برای رفع این موانع نیاز به حمایت حداکثری داریم.دومین جلسه 
ستاد بازآفرینی گلســتان با حضور دکتر آئینی معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شهری ایران، دکتر 
زنگانه اســتاندار گلســتان، دکتر منتظری و مهندس سنگدوینی 
نمایندگان مردم شهرســتان گرگان در مجلس شورای اسلامی، 
مهندس ملک مدیرکل راه و شهرســازی، جمعی از مدیران کل 
استانی و شهرداران اســتان برگزار شد.مدیرکل راه و شهرسازی 
گلســتان در این جلســه اظهار کرد: بازآفرینی شهری شهرهای 
گلستان انجام شــده و پیگیری برای گســترش طرح های رفع 
محرومیت از چهره محلات در دســت پیگیری اســت.مهندس 
ملک ادامه داد: بهسازی بافت های شهری در ۱۵ شهر استان نیاز 
به حمایت حداکثری دارد.وی افزود: ۱۸ درصد ازبافت شــهری 
گلستان فرسوده است و بیشترین بافت فرسوده با 9۴۵ هکتار در 
گرگان قرار دارد.رئیس شــورای هماهنگی امور راه و شهرسازی 
گلستان همچنین تصریح کرد: شهرستان گنبد کاووس نیز با دارا 
بودن ۶۴۷ هکتار بافت فرسوده دومین شهر استان از لحاظ وجود 
بافت فرســوده است.مهندس رمضانعلی ســنگدوینی نیز در این 
جلسه حضور داشت و گفت: بازآفرینی شهری در محله های کم 
برخوردار شهرهای کوچک توسط ستاد بازآفرینی باید مورد توجه 

بیشــتری قرار بگیرد.نماینده مردم شهرستان گرگان در مجلس 
شورای اســلامی ادامه داد: طرح بازآفرینی شهری یک ایده  ی 
موفق در راســتای کمک به توســعه محلات محروم شهرهای 
کوچک است.وی همچنین افزود: رودخانه های گرگان می تواند 
به مکان مناســبی برای گردشگری تبدیل شده و باید نسبت به 
این موضوع توجه شــود.دکتر غلامرضــا منتظری دیگر نماینده 
مردم شهرســتان گرگان در مجلس شــورای اسلامی با حضور 
در جلسه ســتاد بازآفرینی اســتان، گفت: بر اساس گفته برخی 
از کارشناســان بافت تاریخی، بافت تاریخی گرگان از نوع ایرانی 

اسلامی است که نمونه آن در کشور کمتر مشاهده شده است.

امتیاز - علی کیوانی - پس از گذشت کمتر از یک ماه از آغاز مجدد عملیات اجرایی 
زیرگذر میدان بسیج، این پروژه با سرعت قابل توجهی در حال انجام است.

مصطفی عموزاده معاون فنی و عمرانی شــهرداری شــهریار با اعلام این خبر افزود: 
با توجه به تاکیدات شــهردار برای بکارگیری تمام همت مجموعه شــهرداری در جهت 
تکمیل پروزه میدان بســیج، لذا با اعمال تدابیر مناســب، عملیات اجرایی پروژه در حال 

اجراست.
عموزاده در ادامه بیان کرد: برای اینکه در مسیر اجرایی این پروژه تداخلی پیش نیاید، 
هر لحظه مراحل پیشرفت پروژه زیرگذر میدان بسیج که چند سالی است به صورت نیمه 

تمام رها شده بود، مورد پایش و بازدید قرار می گیرد.
وی خاطرنشــان کرد: با اهتمام جدی و پیگیری های مستمری که در راستای اجرای 
این پروژه در دستور کار قرار گرفته، شاهد سرعت خوبی طبق زمانبندی پیش بینی شده 
برای زیرگذر میدان بسیج هستیم که قرار است بلوار رسول اکرم)ص( را به بلوار شهیدان 

مداحی متصل نماید و سهم شایانی در سبک سازی ترافیک در این مسیر دارد.
وی در پایان افزود: از آنجاییکه مشــکلات ترددی بســیاری در این میدان وجود دارد، 
تمام تلاش خود را به لطف و عنایت خداوند و همکاری مجموعه شهرســتان و مدیران 

شهرداری می نماییم که این پروژه را تا پایان سال به اتمام برسانیم.

مهرداد گودرزوند چگینی نماینده مردم شریف شهرستان رودبار در مجلس شورای اسلامی 
با حضور در شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان ضمن دیدار با محمدتقی مهدیزاده رئیس 
هیئت مدیره و مدیرعامل این شرکت، به گفتگو پیرامون مسائل صنعت برق و راهکارهای 
عبور از پیک زمســتان ســال جاری پرداخت. در این نشســت چگینی اظهار داشت: جهت 
تخصیص اعتبارات لازم برای ترمیم شــبکه های فرســوده برق باید تلاش جمعی، در کل 
اســتان صورت پذیرد و نقش شرکت توزیع برق استان در این زمینه بسیار پررنگ می باشد. 
نائب رئیس اول کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات افزود: نیروهای خدوم شرکت توزیع 
برق گیلان در تمامی شهرهای استان تحت هر شرایطی همیشه آماده خدمت رسانی به هم 
استانی های خود هستند و این موضوع شایسته تقدیر است. وی در ادامه برخی درخواست های 
مردمی و مطالبات عمومی در حوزه انتخابیه خود را مورد پیگیری قرار داد. محمد تقی مهدیزاده 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان گیلان ضمن استماع درخواست های مردمی 
مطروحه از همکاری شایسته نمایندگان استان گیلان در مجلس شورای اسلامی در راستای 
جذب اعتبارات لازم در جهت تسریع در اجرای پروژه های جاری برق رسانی، عملیات اصلاح 
و بهینه سازی شبکه برق تشکر و قدردانی کرد.رئیس هیئت مدیره شرکت توزیع برق گیلان 
در پایان گفت: برای خدمت رسانی شایسته و مناسب به مردم همراهی و همدلی مشترکین 
لازمه و اصل مورد نیاز اســت و امیدواریم با تلاش و کوشــش تمامی کارکنان و همگرایی 

مسئولان استان بتوانیم خدمت رسان مردم شریف استان به بهترین شکل ممکن باشیم.

 آغاز فرایند خودارزیابی 
بر اساس الگوی تعالی سازمانی 

افزایش پوشش بیمه ای با ایجاد صندوق 
بیماران خاص وصعب العلاج تحقق یافت

 ۱۸ درصد از بافت شهری 
گلستان فرسوده است

 عملیات اجرایی پروژه زیرگذر 
میدان بسیج شهریار در حال اجراست

پیرامون مسائل صنعت برق و راهکارهای 
عبور از پیک زمستان گفتگو کردند

در برق منطقه ای خوزستان صورت می گیرد؛

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان:مدیرکل بیمه سلامت گیلان خبرداد:

دیدار مدیرعامل توزیع برق گیلان با نائب رئیس اول کمیسیون محاسبات مجلسعموزاده معاون فنی و عمرانی شهرداری شهریار :


